

无锡传斯易进出口在线咨询常见问题

1, 问: 我多久能收到你们的报价?

答: 对于石材的应用领域, 一旦确定尺寸和大小用量, 即可提供报价。对于定制产品, 以下细节需要协商, 之后, 可以在 3 小时内提供报价。

- 1) 尺寸 2) 材料 3) 厚度
- 4) 运输 5) 用法 6) 数量

2, 问: 你能为我们设计吗?

答: 是的, 我们接受 OEM 和 ODM。

3, 问: 我可以在正式订单前拿到样品吗?

答: 是的, 我们很高兴为您提供现有的免费样品进行质量检查。但如果需要与您的正式订单完全相同的样品, 则需要样品成本。

4, 问: 你们有什么证书?

答: FSSC2200、ISO。我们与客户合作以获得客户想要的任何证书。

5, 问: 你们的运输方式是什么?

答: 对于免费样品运输, 我们建议 DHL, 联邦快递。运费由客户方承担。量大, 我们建议海运。运费取决于贸易国际贸易术语。

6, 问: 付款条件是什么?

答: 30% T/T 存款, 交货前 70% 余额。并且 LC 也被接受。

Frequently Asked Questions about Wuxi TSE Import and Export

Online Consulting

1. Q: How long can I receive your quotation?

A: For the application area of stone, once the size and size usage are determined, a quotation can be provided. For customized products, the following details need to be negotiated, after that, quotations can be provided within 3 hours.

- 1) Dimensions 2) Material 3) Thickness
- 4) Shipping 5) Usage 6) Quantity

2. Q: Can you design for us?

A: Yes, we accept OEM and ODM.

3, Q: Can I get samples before the formal order?

A: Yes, we are glad to offer you the existing free samples for quality inspection. But if you need the exact same sample as your official order, sample cost will be required.

4. Q: What certificate do you have?

Answer: FSSC2200, ISO. We work with clients to obtain any certificate the client wants.

5. Q: What is your shipping method?

A: For free sample shipping, we recommend DHL, FedEx. Shipping costs are borne by the customer. For large quantities, we recommend sea freight. Shipping costs depend on Incoterms.

6. Q: What are the payment terms?

A: 30% T/T deposit, 70% balance before delivery. And LC is also accepted.